

Dear Neighbors:

For over 40 years, this building has been very dear to me. As a child, I often visited my grandparents during the holidays to enjoy their precious company and bask in the wonderful amenities that Winston Towers 100 offered.

As a unit owner today, I have decided to offer my 20+ years of corporate leadership and expertise to assist in the decisions shaping our future. I have served as a Senior Vice President for an industry leading marketing firm and have been responsible for tens of millions of dollars in business transactions. I bring the experience and knowledge that could vastly improve the efficiency and functionality of our building. Lastly, in recent years there has been mistrust and disunity that has at times harmed the interests of us all. I take no sides and have absolutely zero interest in becoming involved in anything but to better the conditions for every homeowner. My intention is to bring peace to our home and treat every single unit owner with the respect and openness they deserve.



Respectfully,
Ariel Frank
Unit 509

Дорогие соседи:

Вот уже более 40 лет наше здание мне очень дорого. В детстве я часто навещал бабушку и дедушку во время каникул, чтобы насладиться их драгоценной компанией и прекрасными удобствами, которые предлагал Winston Towers 100. Сегодня, будучи владельцем одной из квартир, я решил предложить свой более чем 20-летний опыт корпоративного руководства и опыта, чтобы помочь в принятии решений, формирующих будущее нашего дома. Я работал старшим вице-президентом ведущей в отрасли маркетинговой фирмы и отвечал за бизнес-транзакции на десятки миллионов долларов. Мой опыт и знания помогут повысить эффективность и функциональность Winston Towers 100. Также, к моему глубочайшему сожалению, внутри нашего дома царят недоверие и разобщенность, которые неоднократно наносили и наносят ущерб интересам всех нас. Я не принимаю чью-либо сторону и совершенно не заинтересован ни в чем, кроме улучшения условий жизни каждого домовладельца. Мое намерение — принести мир в наш дом и относиться к каждому владельцу квартиры с уважением и открытостью, которых он заслуживает.

С уважением,
Ариэл Фрэнк
Квартира 509